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Warszawa 25/09/2009 
 
 
 

P R O T K Ó Ł 
z VIII Zjazdu Stowarzyszenia Absolwentów Budownictwa wodnego i Gospodarki 

Wodnej Politechniki Warszawskiej. 
 
 
Zjazd odbył się dnia 25 września 2009 r. w Warszawie w gmachu Wydziału InŜynierii 
Środowiska Politechniki Warszawskiej. 
 
Zjazd otworzył Prezes Stowarzyszenia kol. Andrzej Szamowski, który po powitaniu 
uczestników, VII Zjazdu omówił przesłany wszystkim członkom porządek obrad 
i zaproponował wybór Komisji Skrutacyjnej i Komisji Wnioskowej. 
Po tych wyjaśnieniach porządek obrad VIII Zjazdu przyjęto bez uwag. 
 
Na wniosek Prezesa uczczono chwilą ciszy zmarłych ostatnio członków Stowarzyszenia: 
Eugeniusza Janca, Zbigniewa Brzosko i Konstantego Fantiego. 
 
W wyniku propozycji kol. Andrzeja Szamowskiego Zjazd Jednogłośnie zaakceptował 
kandydaturę kol. Leszka Bagińskiego na Przewodniczącego Zjazdu i kol. Stanisława Grzędę 
na Sekretarza oraz kol. Mariannę Sasin na członka Prezydium. 
 
Przebieg dalszej części obrad prowadzonych przez Leszka Bagińskiego przedstawiał się 
następująco: 

1. Wybrano jednogłośnie: 
- Komisję Skrutacyją w składzie: 

Jerzy Zieliński, Danuta RóŜańska 
- Komisję Wnioskową w składzie: 

Wojciech Dąbrowski, Marek Piotrowicz 
2. Przyjęto bez uwag protokół VII Zjazdu. 
 
3. Przyjęto jednogłośnie sprawozdanie Prezesa Stowarzyszenia, który w swoim 

wystąpieniu uwypuklił sprawy związane z: 
- majową wycieczką techniczną (m in. Buczynie, śarnowiec, śur) 
- udziału Stowarzyszenia w pracach opiniodawczych dotyczących opracowań 

dla UE (np. elektrownia wodna 15 km powyŜej Zagórza na rzece Osławie) 
- przystąpienia nowych członków do Stowarzyszenia 
- oceną pracy Zarządu, który faktycznie pracował w składzie 4-ro osobowym, 

poniewaŜ kol. Borowską udział w pracy Zarządu przestał interesować. 
Nieobecność na dzisiejszym Zjeździe pozostałych członków Zarządu jest 
usprawiedliwiona. 

- poprawionej dyscypliny regulowania składek członkowskich. 
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4. Wysłuchano uwag Pana Wojciecha Kuczkowskiego na temat prac związanych z 
wydaniem monografii Wisły. W swoim wystąpieniu Pan Kuczkowski skupił się na 
dorzeczu Bugu i zagroŜeniach dla tej rzeki. Przedstawił równieŜ informacje o 
odcinkach Bugu o przygotowaniach Atlasu Polskich Śródlądowych Szlaków 
śeglownych na bazie Jego publikacji. 
PoniewaŜ chętni do przejęcia procesu wydawniczego nie dysponują środkami 
finansowymi, Pan Kuczkowski zwrócił się do członków Stowarzyszenia o pomoc w 
uzyskaniu sponsorów wydania monografii proponując podjęcie próby utworzenia 
Fundacji „ Dziś i Jutro Wisły” oraz „Funduszu Wydawniczego PZś”. Na zakończenie 
swojego wystąpienia Pan Kuczkowski zaprezentował zebranym fragment swojej 
twórczości pisarskiej. 
 

5. W dyskusji na temat wystąpienia Pana Kuczkowskiego zabrali głos koledzy: Andrzej 
Sokoliński mówiąc na temat ochrony Bugu w rejonie Dorohuska, Pani Barbara Jedno 
odnosząc się do wystąpienia Pana Kuczkowskiego w kontekście uwag do istniejących 
juŜ opracowań i Leszek Bagiński o pracach RZGW Warszawa na szlaku Stefana 
Batorego. Natomiast kol. Andrzej Szamowski stwierdził, Ŝe Stowarzyszenie 
recenzowało na potrzeby potencjalnego wydawnictwa drukowane w Gospodarce 
Wodnej opracowanie szlaku Stefana Batorego autorstwa Pana Kuczkowskiego. 
 

6. Kontynuując głos w dyskusji kol. Szamowski zaproponował w 2010 r. wybór jednej z 
dwóch wycieczek technicznych na Kanał Augustowski lub do Elektrowni Szczytowo 
Pompowej Porąbka –śar. 
Członkowie Stowarzyszenia zaakceptowali wycieczkę związaną z Kanałem 
Augustowskim (44głosy). Natomiast wycieczka do Elektrowni Porąbka- śar uzyskała 
11 głosów. Do udziału w wycieczce zaproszono Panią Ewę Skupińską (Gospodarka 
Wodna) i Pana Wojciecha Kuczkowskiego. 
 

7. Następnie zebrani wysłuchali referatu kol. dr inŜ. Krzysztofa Wrzoska na temat 
„śelazny Most –największe mokre składowisko w Europie”. 
 

8. W dyskusji na temat referatu zabrali głos koledzy: Jerzy Zieliński pytając o Ŝywotność 
tego typu obiektów, Leszek Bagiński na temat systemu przewidywania awarii i 
powiadamiania o zagroŜeniach. Kol. Jan Wencewicz zapytał o stan zainstalowanej w 
przeszłości aparatury kontrolno-pomiarowej. Do wszystkich tych tematów odniósł się 
kol. Krzysztof Wrzosek. 
 

9. Po wyczerpaniu programu Przewodniczący kol. Leszek Bagiński zakończył obrady 
VIII Zjazdu Stowarzyszenia. 
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